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Emlékeztet ő 
 

Az Egyesületi Elnökség 2016. szeptember 13-án 14:00 órakor a Szeged, Hunguest Hotel 
Forrás tárgyaló termében megtartott üléséről. 

 

Az Elnökség tagjai közül jelen voltak:  Béres József, Haddad Richárd, Ángyánné Kiss 
Zsuzsanna, Kovács András, Dr. Székely Csaba, Dr. Kádár Péter, ,  

Az Elnökség tanácskozási joggal rendelkez ő tanácsadó testülete és állandó 
meghívottak közül jelen voltak: Kovács László, Nagy János, Sőrés Péter, Dr. Madarász 
György,, Hollósy Gábor, Dr. Danyek Miklós, Dr. Tóth Judit, Orlay Imre, Veisz Imre, Rejtő 
János, Tóth József, Rubint Dezső tanácskozási joggal rendelkező tagok, továbbá Tóth 
Péterné, Becker Péter, és Günthner Attila állandó meghívottak. 

Kimentette magát: Dr. Hartmann Bálint, Dr. Fodor István, Balázs Péter  

Első napirendi pontként  Haddad Richárd az előző Egyesületi Elnökségi üléseken 
elhatározottak helyzetéről adott rövid összefoglalót. A régiós pályázatok benyújtásának 
határidő módosítása megtörtént és közzétettük a honlapon. A Szabványosítási Bizottságba 
és azon keresztül az MSZT villámvédelem, valamint kábelek és vezetékek 
munkacsoportjaiba az ÉBSZ Varga Tamást delegálja.  

Az Egyesületi Elnökség tanácskozási joggal rendelkező tanácsadó testülete egyhangúlag 
elfogadta Varga Tamás delegálását az MSZT villámvédelem, valamint kábelek és vezetékek 
munkacsoportjaiba. Az Egyesületi Elnökség 40/2016 számú határozatával  egyhangúlag 
elfogadta Varga Tamás delegálását az MSZT villámvédelem, valamint kábelek és vezetékek 
munkacsoportjaiba. 

Második napirendi pontként  Béres József tájékoztatta az Elnökséget az OET 
előkészítésének helyzetéről. A BUDAKO vezetőivel szűk körű megbeszélést tartottunk, hogy 
egyeztessük a BUDAKO, mint társszervező megjelenését, szerepvállalását az OET-en. 
Mivel a Vándorgyűlésen több BUDAKO szervezet vezetője jelen van, ezt kihasználva a 
BUDAKO vezetése vállalta, hogy ebben a körben személyes egyeztetést tart és az 
eredményről beszámol. 

Harmadik napirendi pontként  a szakosztályok és társaságok ismertették munkaterveiket. A 
beszámolókat követően Béres József kérte, hogy mindenki küldje meg írásban a Titkárság 
részére munkatervét annak érdekében, hogy az érintettek körében közzétehessük, és együtt 
követhessük a tervek megvalósulását. 

Negyedik napirendi pontként  Tóth Péterné az Elektrotechnika helyzetéről számolt be. 
Gazdasági adatokról nem állt rendelkezésére naprakész információ, de az elmondható, hogy 
az elmúlt évekhez hasonlóan állunk. Haddad Richárd hozzátette, hogy a szeptemberi szám 
lett volna az első olyan szám, ami az OKSZ bekapcsolódásával készült volna, de ez a nem 
megfelelő koordináció miatt nem valósult meg, a tervezett tartalom nem állt össze határidőre. 
Kiemelte továbbá, hogy a szakosztályoknak, társaságoknak feladata, hogy lektorált cikkeket 
hozzanak a szerkesztőségbe. Hozzátette, hogy gazdasági szempontból több évre 
visszamenőleg megvizsgálta a lap gazdasági helyzetét, amely stabilan -10 MFt eredményt 
mutat. Át kell gondolni, hogy a helyzet pozitív irányba történő elmozdulása érdekében tett 
intézkedések esetében mi az a „fájdalomküszöb” amit a lap olvasói elviselnek, mert valamit 
tenni kell. Dr. Székely Csaba felvetette az online példányok növelését a nyomtatottal 
szemben azok körében, akik már amúgy is elektronikus úton tájékozódnak. Rejtő János 
megjegyezte, hogy a MEE tradíciót teremtett az Elektrotechnikával. Megszakítani nem 
szabad, de korszerűsíteni lehet. Kovács András megerősítette, hogy a szakosztályoknak 
feladata, hogy lássák el lektorált cikkekkel a Főszerkesztőt. Továbbá egyetért azzal, hogy az 
OKSZ-en keresztül „fazonírozzuk” az Egyesület kommunikációs felületeit az összehangolt, 
egységes megjelenés érdekében. Gazdasági szempontból pedig felhívta a figyelmet arra, 
hogy az aktív tagok 1/3-a nem fizet tagdíjat tárgyév szeptemberig. Béres József 
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összefoglalóan elmondta, hogy az elmúlt időszakban többször volt napirenden az 
Elektrotechnika. Ezeken az üléseken fontos dolgokat állapítottunk meg. Egy dolog biztosan 
leszögezhető, hogy az Egyesület kommunikációs felületei (lap, honlap, facebook, hírlevél) 
egyelőre még nem lettek összehangolva, erősítve a MEE stratégiai céljainak elérését. 
Felkérte az OKSZ-t, hogy legalább a decemberi számot ezeknek megfelelően készítse elő 
(összhangban a MEE stratégiáját támogató kommunikációs stratégiával). A decemberi szám 
előkészítésében személyesen vesz részt, hogy lássa minden fázisát. Kovács András 
javasolta, hogy ezt a témát vigyük be az OET-re. Haddad Richárd hozzátette, hogy a 
következő Elnökségi ülésre hoz statisztikát az Egyesület elektronikus felületeinek 
látogatottságáról. Béres Jozsef megerősítette, hogy az OET-en az egész kommunikációs 
halmazról beszéljünk. 

Ötödik napirendi pontként az Egyesületi Elnökség tanácskozási joggal rendelkező 
tanácsadó testülete egyhangúlag jóváhagyta a legutóbbi ülés óta kizárt és belépett tagok 
írásban bemutatott listáját. Az Egyesületi Elnökség 41/2016 számú határozatával 
egyhangúlag jóváhagyta a legutóbbi ülés óta kizárt és belépett tagok írásban bemutatott 
listáját. 

Hatodik napirendi pontként Babka Gábor mutatta be a tagdíjfizetések helyzetét. Az 
írásban is benyújtott beszámolóból kiderül, hogy a fizetési morál évek óta nem változik. 
Látható, hogy a tagok 1/3-a szeptemberig nem fizet tagdíjat. Nagyságrendileg 1000 fő 2 éve 
nem fizet tagdíjat. Günthner Attila hozzátette, hogy Elnökségi határozatnak megfelelően, 
csak szeptembertől nem kézbesítjük az Elektrotechnikát azoknak, akik tárgyévben nem 
fizettek tagdíjat. Ez okozza, hogy a tagok 1/3-a csak az utolsó harmadban fizeti be a tagdíját. 
Továbbá felhívta arra is a figyelmet, hogy az Alapszabály rendelkezéseit megengedőbben 
kezeli egy korábbi Elnökségi határozat, miszerint csak 2 év után kell kizárni a nem fizető 
tagokat. Az idén hatályba lépő új Alapszabályunk szigorúbban kezeli a tagok kizárását. Ezek 
alkalmazásának belső szabályozását a Szervezési Bizottság koordinálásával fogjuk 
kialakítani. Béres József hozzátette, hogy erről a témáról is érdemes lesz az OET-en 
beszélni. 

Hetedik napirendi pontként Babka Gábor bemutatta az Egyesület új honlapját a 
muszakivagyok.hu-t. Ez az oldal összeköti a diákokat, iskolákat és a cégeket. A MEE által 
felkutatott tehetségeket ajánl a cégeknek, ugyanakkor a diákoknak és az iskoláknak 
gyakornoki helyeket, tanulmányi kirándulás lehetőségeket és potenciális munkáltatókat mutat 
be. 

Nyolcadik napirendi pontként Ángyánné Kiss Zsuzsanna ismertette írásos előterjesztését 
a pénzügyi tervezés indításával kapcsolatban. Az előterjesztés lényege, hogy a Gazdasági 
Bizottság javasolja a tervezési és kontrolling folyamatokat a praktikus, gyakorlati élethez 
közelíteni. Egyszerűsíteni kívánja a terv-tény táblát annak érdekében, hogy átláthatóbb és 
használhatóbb legyen. Továbbá az Elnökség felé bemutatott vezetői jelentést is úgy kívánja 
átalakítani, hogy az Elnökség tagjai átláthatóan megkaphassák a legfontosabb információkat 
körülbelül egy A4 oldalon. Ezzel kapcsolatban konkrét javaslatot a következő Elnökségi 
ülésre hoz a GB. 

A tételes tervezést készítő szervezetek: Baja / Békéscsaba / Debrecen / Eger / Gyöngyös / 
Győr / Kaposvár / Kecskemét / Központ / Miskolc / Nagykanizsa / Nyíregyháza / Pécs / 
Salgótarján / Szeged / Székesfehérvár / Szekszárd / Szolnok / Szombathely / Tatabánya / 
Veszprém / Villamos hálózattervező és szerelő szakosztály (VHTSz) / Zalaegerszeg 

Az Egyesületi Elnökség tanácskozási joggal rendelkező tanácsadó testülete egy tartózkodás 
mellett elfogadta, hogy a MEE a Titkárság és a GB közreműködésével az előterjesztésben 
meghatározott feltételek szerint az Egyesület 2017-2019 évi tervezési folyamatát az írásos 
előterjesztés szerint indítsa el, a szabályzatokat ehhez igazítsa. Az Elnökség 42/2016 
számú határozatával  egy tartózkodás mellett elfogadta, hogy a MEE a Titkárság és a GB 
közreműködésével az előterjesztésben meghatározott feltételek szerint az Egyesület 2017-
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2019 évi tervezési folyamatát az írásos előterjesztés szerint indítsa el, a szabályzatokat 
ehhez igazítsa.  

Kilencedik napirendi pontként Béres József Elnökségi bizottságok tagjainak és az 
elnökségi szakmai bizottságok vezetőinek megválasztását terjesztette elő. 

A Gazdasági Bizottság javasolt tagösszetétele: 

Elnök: Ángyánné Kiss Zsuzsanna 

Tagok: (BUDAKO) Baji Gál János, (DÉDUKO) Várkonyiné dr. Beke Márta, (Déri Miksa ko.) 
Műhelyi Ferencné, (ÉDUKO) Nemes László, (ÉMAKO) Kegye Attila, (TITUKO) Fispán 
Szonja, (VET) Kunyik Sándorné, (VTT) Pap Zoltán, (VGKBSZ) Horváth Zsolt. 

Az Oktatási Bizottság javasolt tagösszetétele: 

Elnök: Dr. Székely Csaba 

Tagok: (BUDAKO) Dr. Tóth Judit, (ÉMAKO) Orlay Imre, (DÉDUKO) Dobó István, (TITUKO) 
Hunyadi Sándor, (Dél-Alföldi Déri Miksa Koordináció) Dobi László, (EISZ) Vörös Csaba, 
(ÉBSZ) Horogh Gyula, (VGKBSZ) Pálfi Zoltán, (VHTSZ) Hollósy Gábor, (MAIT) Farkas 
Csaba és Dr. Ladányi József, (VTT) Nádas József, (VET) Kunyik Sándorné 

Szakmai Tudományos Bizottság javasolt tagösszetétele: 

Elnök: Dr. Kádár Péter elnök 

Tagok: (DÉDUKO) Mészáros Károly, (ÉBSZ) Dr. Szedenik Norbert, (MAIT) Szén István és 
Dr. Divényi Dániel, (VTT) Dr. Poppe András, (BUDAKO) Dr. Cser József, (TITUKO) Czövek 
Zoltán, Kancsár László, Farkas András, Dr. Kovács Attila, Dr. Kiss István, Dr. Kovács Ernő, 
Dr. Krómer István, Dr. Morva György, Oroszki Lajos, Bertalan Zsolt, Dr. Boross Norbert, 
Kovács András, Péter Gábor 

Szervezési Bizottság javasolt tagösszetétele: 

Elnök: Kovács András Zoltán 

Tagok: (BUDAKO) Baji Gál János, (ÉMAKO) Lakatos Zoltán, (Déri Miksa kordináció) 
Hoffmann Ferenc, (VGKBSZ) Vastag László, (EISZ) Szilágyi András, (VTT) Némethné dr 
Vidovszky Ágnes, (MAIT) Dr. Vokony István 

Kommunikációs és Marketing Bizottság javasolt tagösszetétele: 

Elnök: Dr. Hartmann Bálint 

Tagok: Hárrer Máté (DÉDUKO), Garai János (ÉBSZ), Pauló Bence (EISZ), Schwarcz Péter 
(VTT), Kása Zoltán (Déri Miksa Délalföldi Koordináció) 

Dr. Tóth Judit kifogásolta, hogy Hárfás Zsoltot a BUDAKO delegáltját nem javasolta Dr. 
Hartmann Bálint a KMB tagok közé. Béres József, Haddad Richárd, Kovács András és 
Günthner Attila hozzászólásai után az Elnökség egyetértett abban, hogy a BUDAKO-nak 
lehetősége a van a következő Elnökségi ülésig más személyt javasolni a KMB tagjaként. 

Az Egyesületi Elnökség tanácskozási joggal rendelkező tanácsadó testülete egyhangúlag 
jóváhagyta a fenti kiegészítéssel az Elnökségi bizottságok javasolt tagösszetételét. Az 
Egyesületi Elnökség 43/2016 számú határozatával  a fenti kiegészítéssel egyhangúlag 
jóváhagyta az Elnökségi bizottságok javasolt tagösszetételét. 

Az előző Elnökségi ülésen szó volt arról, hogy a Szabványosítási Bizottságnál, a MEE FAM 
Munkabizottságnál és az Okos Hálózat Okos Mérés Munkabizottságnál több ciklus óta nem 
volt tisztújítás, ezért azoknak a vezetését illetve működését érdemes felülvizsgálni.  

A Szabványosítási Bizottság vezetésében és működésében nem javaslunk változtatást. 
Vezetőjének továbbra is Somorjai Lajost javasoljuk. 
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Az Egyesületi Elnökség tanácskozási joggal rendelkező tanácsadó testülete egyhangúlag 
elfogadta a Szabványosítási Bizottság vezetőjének Somorjai Lajost. Az Egyesületi Elnökség 
44/2016 számú határozatával  egyhangúlag elfogadta a Szabványosítási Bizottság 
vezetőjének Somorjai Lajost. 

Az Okos Hálózat Okos Mérés Munkabizottság az elmúlt időszakban nem mutatott olyan 
aktivitást, amiért érdemes lenne fenntartani, ezért javasoljuk annak megszüntetését. 

Az Egyesületi Elnökség tanácskozási joggal rendelkező tanácsadó testülete egyhangúlag 
elfogadta az Okos Hálózat Okos Mérés Munkabizottság megszűntetését. Az Egyesületi 
Elnökség 45/2016 számú határozatával  egyhangúlag elfogadta az Okos Hálózat Okos 
Mérés Munkabizottság megszűntetését. 

A FAM munkabizottságok (MEE FAM Mubi és országos FAM Bizottság) működési 
hatékonyságának növelésére koncepciót készítettünk, amelyet írásban megküldünk. A  
munkabizottságok szakmai küldetése a FAM technológia alkalmazásának minél szélesebb 
körű elterjesztése, a biztonsági és hatékonysági szempontok együttes figyelembe vételével. 

A bizottságok elmúlt időszaki működési gyakorlatával kapcsolatos legfontosabb 
tapasztalatok, melyek akadályozzák a hatékony és célszerű működéseket: 

• Nem volt koncepcionális irányítása a bizottságoknak, gyakorlatilag inkább sodródtak az 
eseményekkel, mintsem irányították volna azokat. 

• Nem volt megfelelő összhang a két bizottság között, ez részben az eltérő személyi 
összetételből, részben a megfelelő irányítás hiányából származott. 

• A bizottságok szinte kizárólag a technológia biztonsági aspektusaival foglalkoztak, a 
gyakorlati működésbe történő hatékony beillesztéssel sokkal kevésbé. 

Annak érdekében, hogy a bizottságok szakmai küldetése a korábbiaknál nagyobb mértékben 
érvényesülni tudjon, az elmúlt évek tapasztalatai alapján munkájukban egyrészt: 

• a hatékonysági szempontokat, a technológia alkalmazásának összes költség igényének 
aspektusát erősíteni kell, (ez kulcskérdés a szélesebb körű elterjesztés szempontjából!) 

• a folyamatos, hatékony, a bizottsági céloknak megfelelő működést fejleszteni szükséges  
• a két bizottság munkáját nagyobb mértékben kell összehangolni, ehhez célszerű ha 

mindkettőben többségében ugyanazon tagok vesznek részt (erre jogszabályi oldalról 
megvan a lehetőség, ez a helyzet könnyen megvalósítható) 

• szükséges olyan bizottsági tagok delegálása az érintett társaságoktól és szervezetektől, 
akik szakmai felkészültségük mellett kellő motivációval is rendelkeznek a FAM 
technológia és kultúra terjesztése területén 

Tekintettel arra, hogy jelenleg a MEE FAM Munkabizottságának ill. az országos bizottság 
bizonyos tagjainak a mandátuma lejárt, a megújítással, új, megfelelő tagok delegálásával 
fenti javaslatok jelentős része most megvalósítható. 

Az  új MEE FAM munkabizottság 

• A magalakulását követően – az országos munkabizottsággal közösen – 2016. 12. 31-ig 
egy 3 éves FAM fejlesztési koncepciót és munkatervet dolgoz ki, mely a következő 
időszak legfontosabb fejlesztési témáit, irányait és céljait tartalmazza. A kidolgozott 
munkatervet a technológiában érintett cégek vezetői  megvitatják, validálják, ezt 
követően kerül sor a terv végrehajtására. 

• Az akcióterv végrehajtásának állásáról félévente az érintett cégek vezetői írásosos 
összefoglaló jelentést kapnak. 

• Az érintett cégek szakterületi vezetőivel évente szóbeli egyeztetést tart a bizottsági 
munkáról történő tájékoztatás és a tapasztalatok összegyűjtése érdekében. 
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• A bizottság vezetője legalább évente tájékoztatja a MEE Elnökséget az akcióterv 
végrehajtásának állásáról. 

A bizottság a MEE VHTSZÜ Szakosztálya keretében végzi szakmai munkáját. 

Személyi javaslatok  

• FAM Bizottság 
o MEE 4 főt delegálhat, amelyből 3 főt a DSO-k adtak meg 
o a MEE delegáltja és egyben a FAM Bizottság és a MEE FAM Bizottság 

munkáinak koordinálására Korponai István a javasolt szakértő 

Régi Új 
Kiss József elnök MAVIR delegált Kiss József MAVIR delegált 
Németh Bálint MEE delegált Korponai István MEE delegált 
Lipovits Zoltán MEE-ELMŰ delegált Lipovits Zoltán MEE-ELMŰ delegált 
Torda Balázs MEE-E-ON delegált Molnár István MEE-E-ON delegált 
Szénási István MEE-EDF delegált Szénási István MEE-EDF delegált 
Rátai Attila MKEH delegált ?? MKEH delegált 
 NGM ?? NGM 

• MEE FAM Munkabizottság 
o FAM technológia alkalmazásában érintett cégek képviselője (képviselői) 
o MEE által delegált 4 fő 
o Dr. Németh Bálint 

A MEE FAM Munkabizottság a MEE VHTSZÜ Szakosztálya keretében végzi szakmai 
munkáját, ezért annak végleges szervezeti működésének, tagságának és vezetésének 
kialakítása a VHTSZÜ feladata. A MEE Elnöksége javasolja Dr. Németh Bálintot a bizottság 
vezetőjeként felkérni. 

Az Egyesületi Elnökség tanácskozási joggal rendelkező tanácsadó testülete egyhangúlag 
elfogadta az országos FAM Bizottságba a MEE részéről Korponai István, a DSO-k részéről 
pedig Molnár István, Szénási István illetve Lipovits Zoltán delegálását. Az Egyesületi 
Elnökség 46/2016 számú határozatával  egyhangúlag elfogadta az országos FAM 
Bizottságba a MEE részéről Korponai István, a DSO-k részéről pedig Molnár István, Szénási 
István illetve Lipovits Zoltán delegálását. 

Az Egyesületi Elnökség tanácskozási joggal rendelkező tanácsadó testülete egyhangúlag 
elfogadta hogy a MEE FAM Mubi a jövőben nem Elnökségi mubiként, hanem a VHTSZÜ 
mubijaként működjön tovább. Az Egyesületi Elnökség 47/2016 számú határozatával  
egyhangúlag elfogadta hogy a MEE FAM Mubi a jövőben nem Elnökségi mubiként, hanem a 
VHTSZÜ mubijaként működjön tovább. 

Az Egyesületi Elnökség tanácskozási joggal rendelkező tanácsadó testülete egyhangúlag 
elfogadta hogy a FAM Bizottság és a MEE FAM Munkabizottság munkáinak koordinálását 
Korponai István végezze, továbbá javasolja a MEE FAM Munkabizottság vezetőjének Dr. 
Németh Bálintot. Az Egyesületi Elnökség 48/2016 számú határozatával  egyhangúlag 
elfogadta, hogy a FAM Bizottság és a MEE FAM Munkabizottság munkáinak koordinálását 
Korponai István végezze, továbbá javasolja a MEE FAM Munkabizottság vezetőjének Dr. 
Németh Bálintot. 

Az Egyesületi Elnökség tanácskozási joggal rendelkező tanácsadó testülete egyhangúlag 
elfogadta a FAM munkabizottságok (MEE FAM Mubi és országos FAM Bizottság) működési 
hatékonyságának növelésére készített és jelen ülésen bemutatott koncepciót. Az Egyesületi 
Elnökség 49/2016 számú határozatával  egyhangúlag elfogadta a FAM munkabizottságok 
(MEE FAM Mubi és országos FAM Bizottság) működési hatékonyságának növelésére 
készített és jelen ülésen bemutatott koncepciót. 
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Tízedik napirendi pontként Béres József a MEE 2016-2019 évi stratégiájának legfontosabb 
célkitűzéseit foglalta össze az elfogadott elnöki program alapján. Jelezte, hogy a stratégia a 
korábbi EE tagjainak ismert, hiszen közös munka eredménye, de az új tagokkal 
személyesen fogja egyeztetni a stratégia főbb elemeit. 

 

Budapest, 2016. szeptember 13. 

Összeállította: Jóváhagyta: 
 

 

Günthner Attila Béres József  
Irodavezető Elnök  

 


